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WO-RA.0002.12.2014 
 

Protokół Nr III/14 
sesji Rady Powiatu Gostyńskiego 

odbytej 30 grudnia 2014 r. 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Gostyniu 

 
 

Ad 1) 
Przewodniczący Rady Alfred Siama o godzinie 13.00 otworzył trzecią sesję Rady Powiatu 
Gostyńskiego. Przewodniczący powitał radnych oraz pracowników i zaproszonych gości. 
Szczególnie powitał uczestników konkursu na najlepszą pracę magisterską, bowiem na dzisiejszej 
sesji nastąpi rozstrzygnięcie tego konkursu. Poinformował, że w radzie powiatu zasiada 
19 radnych. Obecnie na sali przebywa 19 radnych, z tym, że pan Józef Czarnecki jeszcze nie 
złożył ślubowania. Przewodniczący rady stwierdził, że rada jest władna podejmowania uchwał, 
gdyż jest zachowane quorum.  
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Ad 2) 
Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad. 
Przewodniczący Rady Alfred Siama przedstawił porządek obrad. Poinformował, że po punkcie 
4 porządku obrad wprowadzony zostanie świąteczno-noworoczny akcent dzięki chórowi 
nauczycielski z Zespołu Szkół Specjalnych w Brzeziu, który wykona kilka kolęd.  
Przewodniczący zaproponował dodanie do porządku obrad punktów: 
10 e) o treści „Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr II/6/14 z dnia 9 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej, 
10 f) o treści „Rozpatrzenie projektu uchwały i podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr II/10/14 z dnia 9 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji Spraw 
Społecznych. 

 
Wniosek przewodniczącego został przyjęty w wyniku głosowania –18 głosów „za”. 
 
Porządek obrad III sesji rady powiatu: 
1. Otwarcie i ustalenie quorum. 
2. Składanie i rozpatrywanie wniosków dotyczących porządku obrad. 
3. Ślubowanie pana Józefa Czarneckiego w związku z wstąpieniem w skład Rady Powiatu 

Gostyńskiego. 
4. Ogłoszenie wyników konkursu na najlepszą pracę magisterską tematycznie związaną 

z powiatem gostyńskim. 
5. Przyjęcie protokołu II sesji Rady Powiatu z dnia 9 grudnia 2014 r. 
6. Informacja Starosty o działalności Zarządu Powiatu Gostyńskiego w okresie międzysesyjnym. 
7. Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi Zarządu. 
8. Informacja Przewodniczącego Rady o złożonych interpelacjach i udzielonych na nie 

odpowiedziach. 
9. Zapytania radnych. 
10. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach: 

a) delegowanie radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 
b) powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Opieki Zdrowotnej 

w Gostyniu, 
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c) uchwalenia regulaminu konkursu na najlepszą pracę magisterską tematycznie związaną 
z powiatem gostyńskim, 

d) ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu gostyńskiego. 
e) zmiany uchwały Nr II/6/14 z dnia 9 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji 

Rewizyjnej, 
f) zmiany uchwały Nr II/10/14 z dnia 9 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji Spraw 

Społecznych. 
11. Odpowiedzi na zapytania. 
12. Wnioski i oświadczenia radnych. 
13. Wolne głosy. 
14. Zakończenie.  
 
Ad 3) 
Pan Józef Czarnecki złożył ślubowanie, odczytując treść roty: „Uroczyście ślubuję rzetelnie 
i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu Polskiego, strzec suwerenności interesów 
Państwa Polskiego, czynić wszystko dla pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu 
i dobra obywateli, przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej", dodając 
słowa: "Tak mi dopomóż Bóg". 
Przewodniczący Rady Alfred Siama pogratulował radnemu Czarneckiemu uzyskania mandatu, 
życząc pomyślności w działalności społecznej i zawodowej. Dodał, że pan Czarnecki po raz trzeci 
zasiada w Radzie Powiatu Gostyńskiego, jest doświadczonym samorządowcem, w przeszłości 
piastował również funkcje kierownicze w radzie – był wiceprzewodniczącym rady, a także 
członkiem zarządu. 
 
Ad 4) 
Ogłoszenie wyników konkursu na najlepszą pracę magisterską tematycznie związaną 
z powiatem gostyńskim. 
Przewodniczący Rady Alfred Siama przypomniał, że konkurs na najlepszą pracę magisterską 
tematycznie związaną z powiatem gostyńskim nieprzerwanie organizowany jest od 2007 r. 
i cieszy się niesłabnącym zainteresowaniem ze strony tych studentów, którzy uznali, iż warto 
badać nasz region. Analizując coroczne pokłosie tego konkursu, można wysnuć budujący wniosek, 
że dla wielu młodych ludzi powiat gostyński staje się ważnym miejscem, które warto badać 
i opisywać. Do tej pory, na przestrzeni kilku lat, łącznie na konkurs wpłynęły 62 prace. Tegoroczną 
edycję można uznać za szczególnie owocną, ponieważ do konkursu przystąpiło dziewięciu 
magistrów, którzy udowodnili, że „nic, co gostyńskie, nie jest im obce". Napisali prace o różnej 
tematyce, wśród nich można znaleźć teksty historyczne, archeologiczne, ale także ekonomiczne, 
pedagogiczne, związane z bezpieczeństwem naszego powiatu, czyli jest zachowana duża 
różnorodność, duże zróżnicowanie w pracach. Najważniejsze jest to, że punktem odniesienia dla 
tych rozważań zawsze jest powiat gostyński. Przewodniczący przypomniał, że zwycięzcy 
otrzymują nagrody pieniężne w wysokości: I miejsce – 2000 zł, II miejsce – 1500 zł, III miejsce – 
1000 zł. Prace były oceniane przez kapitułę konkursową w składzie: Przewodniczący Komisji – 
Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Marek Smektała oraz członkowie – Sekretarz 
Powiatu Leszek Maliński, pan Marian Radecki, pan Michał Listwoń oraz pani Magdalena 
Wasielewska. Następnie przewodniczący powiedział, że krótko przedstawi autorów i ich prace, 
nieco szerzej omawiając prace zwycięskie. Poinformował, że prace złożyli: 
• pani Anna Bzdęga –praca na temat zarządzania zasobami ludzkimi i polityki kadrowej 

pt. „Proces rekrutacji i selekcji pracowników w administracji publicznej na przykładzie Urzędu 
Miejskiego w Gostyniu". 

• pani Marta Danielczyk skupiła się na funkcjonowaniu ubezpieczeń zdrowotnych w Polsce 
i zasad finansowania świadczeń medycznych przez Narodowy Fundusz Zdrowia w pracy 
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„Zawieranie i rozliczanie kontraktów z Narodowym Funduszem Zdrowia na podstawie 
BoniFratres  Marysiniensis Sp. z o.o." 

• pani Maria Ignasiak skupiła się na tematyce historycznej i zarazem archeologicznej, tworząc 
pracę „Gostyń -Góra Zanikowa (stanowisko 33)".  

• pani Ewa Janowska snuje refleksie na temat roli tańca w kulturze i życiu społecznym w pracy 
„Taniec jako forma aktywności ruchowej dzieci, młodzieży i osób dorosłych na przykładzie 
działalności ogniska tanecznego w Gostyńskim Ośrodku Kultury Hutnik" – Uniwersytet 
Muzyczny Fryderyka Chopina w Warszawie.  

• pani Hanna Lada napisała pracę z pogranicza psychologii i pedagogiki w oparciu o badania 
rozwoju dzieci przebywających w domu dziecka pt. „Różne strategie w radzeniu sobie dzieci 
z domu dziecka z sytuacją emocjonalnie trudną w opinii wychowawców". 

• pan Rafał Łodyga zajął się analizą związaną z problematyką zarządzania kryzysowego 
w powiecie gostyńskim –praca pt. „Analiza i ocena możliwości systemu reagowania 
kryzysowego w powiecie gostyńskim". 

• pani Joanna Olejnik zgłębiła interesujące zagadnienia socjologiczne dotyczące migracji 
mieszkańców naszego regionu – „Strategie migracyjne Gostyniaków. Aktywność migrantów 
zagranicznych – wyjazdy i powroty". 

• pani Agnieszka Śpitalniak zajęła się analizą zagrożeń pożarowych w powiecie gostyńskim –
„Główne aspekty zagrożeń pożarowych zaistniałych na terenie Powiatu Gostyńskiego w latach 
2002-2012 w funkcji bezpieczeństwa społecznego". 

• pani Daria Walkowiak napisała o zagadnieniach szczególnie bliskich wszystkim 
samorządowcom, mianowicie o funduszach strukturalnych –„Znaczenie funduszy, 
strukturalnych w rozwoju gmin powiatu gostyńskiego". 

Przewodniczący rady poinformował, że w konkursie na najlepszą pracę magisterską tematycznie 
związaną z powiatem gostyńskim pierwsze miejsce przyznano pani Ewie Janowskiej, absolwentce 
Uniwersytetu Muzycznego Fryderyka Chopina w Warszawie, za pracę „Taniec jako forma 
aktywności ruchowej dzieci, młodzieży i osób dorosłych na przykładzie działalności ogniska 
tanecznego w Gostyńskim Ośrodku Kultury Hutnik". Praca złożona jest z 5 rozdziałów. Poruszono 
w niej problematykę tańca i jego wybranych stylów w literaturze. Zidentyfikowano również warunki, 
które mogą decydować o zainteresowaniu tańcem wśród różnych grup osób oraz 
scharakteryzowano motorykę ludzkiego ciała. Przybliżono także działalność ośrodka kultury 
w Gostyniu oraz jego ofertę taneczną. Przedstawiono badania przeprowadzone wśród osób 
dorosłych i dzieci korzystających z oferty GOK Hutnik oraz ich rodziców. Analizując zrealizowane 
badania, stwierdzono, że zajęcia taneczne spełniają następujące funkcje: zdrowotną, rozrywkową, 
wychowawczą, kształcącą, poznawczą oraz integracyjną. Ponadto, dla dzieci i młodzieży taniec 
jest aktywną formą spędzania czasu wolnego, dorośli natomiast doceniają jego aspekty zdrowotne 
i korzyści płynące z jego uprawiania. 
Drugie miejsce w konkursie przyznano pani Joannie Olejnik z Uniwersytetu Wrocławskiego 
za pracę „Strategie migracyjne Gostyniaków. Aktywność migrantów zagranicznych – wyjazdy 
i powroty". Praca składa się z 4 rozdziałów. Pierwszy rozdział przedstawia teoretyczne kwestie 
związane z problematyką migracji, jej rodzaje oraz podział. W rozdziale drugim ukazana jest sfera 
gospodarcza oraz kulturalno-rozrywkowa miasta, a także aspekt demograficzny. Dwa ostatnie 
rozdziały stanowią kolejno założenia metodologiczne i analizę przeprowadzonych badań. 
W ostatnim rozdziale pracy dokonano porównania migrantów zagranicznych oraz tzw. migrantów 
powrotnych (w okresie przed powrotem do kraju). Z przeprowadzonych badań wynika między 
innymi, że dominującym motywem skłaniającym do opuszczenia kraju jest chęć poprawy sytuacji 
materialnej. 
Trzecie miejsce przyznano pani Marii Magdalenie Ignasiak z Uniwersytetu im. Adama Mickiewicza 
w Poznaniu za pracę „Gostyń – Góra Zamkowa (stan. 33)". Autorka ukazała przeszłość Góry 
Zamkowej, na której znajdowała się siedziba pierwszych właścicieli Gostynia. Praca zawiera 
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3 rozdziały i ukazuje położenie miasta oraz usytuowanie Góry Zamkowej w przestrzeni miejskiej. 
W rozdziale drugim przedstawiono źródła historyczne, w których występują wzmianki o mieście 
i Górze Zamkowej oraz relacje z przeprowadzonych badań archeologicznych. W ostatnim 
rozdziale zaprezentowane zostały dwa podobne przykłady z terenu Wielkopolski – w Jarocinie 
i Nowym Mieście nad Wartą. 
Przewodniczący pogratulował uczestnikom, mówiąc, że prace zostały docenione, każda z nich 
wniosła coś ważnego w badania dotyczące naszego regionu. Być może kolejne pokolenia będą 
z tych prac korzystać. Przewodniczący podkreślił walor promocyjny konkursu.  
 
Następnie przystąpiono do wręczenia nagród, którego dokonali przewodniczący rady Alfred 
Siama oraz starosta Robert Marcinkowski.  
 

Koncert kolęd w wykonaniu nauczycieli Zespołu Szkół Specjalnych w Brzeziu 
 
Ad 5) 
Przewodniczący rady Alfred Siama poinformował, że protokół został przekazany radnym drogą 
elektroniczną oraz był dostępny w Biurze Rady. Uwagi do protokołu zgłosił radny pan Zbigniew 
Kulak. Przewodniczący poinformował, że uwagi przyjął, miały one charakter stylistyczny, nie 
zmieniały treści wypowiedzi.  
Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół II sesji Rady Powiatu Gostyńskiego z dnia 
9 grudnia 2014 r. Za przyjęciem protokołu oddano 17 głosów „za”, nie oddano głosów „przeciw”, 
1 radny wstrzymał się od głosu. W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. Wobec niezgodności 
liczby oddanych głosów z liczbą radnych obecnych na sesji przystąpiono do reasumpcji 
głosowania.  
 
Protokół I sesji Rady Powiatu został przyjęty w wyniku głosowania- 18 głosów „za”, 
0 głosów „przeciw” przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 
 
Ad 6) 
Przewodniczący Alfred Siama poinformował, że informacje z posiedzenia Zarządu z 9 i 15 
grudnia br. zostały przekazane radnym drogą elektroniczną. Informacja z posiedzenia Zarządu 
z 22 grudnia została przekazano radnym dzisiaj. Również dzisiaj odbyło się kolejne posiedzenie 
Zarządu.  
Starosta Robert Marcinkowski przedstawił informację w formie prezentacji multimedialnej.  
Wydruk prezentacji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
Ad 7) 
Pytania radnych dotyczące przedstawionej informacji i odpowiedzi zarządu. 
Radny Mikołaj Rogala zwrócił się z pytaniem dotyczącym informacji z 22 grudnia 2014 r. pkt. 3 d), 
czy została już wytypowana osoba, której powierzono obowiązki dyrektora Domu Pomocy 
Społecznej w Chumiętkach. 
Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział, że obowiązki te powierzono pani Agnieszce 
Jackowiak, która jest kierownikiem działu pomocy instytucjonalnej w Powiatowym Centrum 
Pomocy Rodzinie w Gostyniu. Z wykształcenia jest prawnikiem, 23 grudnia przejęła obowiązki 
pełnienia funkcji dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Chumiętkach.  
Radny Grzegorz Grzegorzewski zapytał, czy jest to funkcja czasowa i odbędzie się konkurs na to 
stanowisko. 
Starosta Robert Marcinkowski odpowiedział, że jest to funkcja wynikająca z ustawy 
o pracownikach samorządowych. Na okres do 3 miesięcy można powierzyć pracownikowi taką 
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funkcję i na taki okres pełnienie obowiązków zostało powierzone. W tym czasie zostanie ogłoszony 
konkurs. 
 
Ad 8) 
Przewodniczący Alfred Siama poinformował, że w okresie międzysesyjnym interpelacji 
nie złożono.  
 
Ad 9) 
W punkcie „Zapytania radnych” głosu nie zabrano. 
 
Ad 10 a) 
Projekt uchwały w sprawie delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 
przedstawił przewodniczący rady Powiatu Alfred Siama. 
Poinformował, że zgodnie z art. 38 a ust. 5 pkt 2 ustawy o samorządzie powiatowym w skład 
komisji bezpieczeństwa i porządku wchodzi dwóch radnych delegowanych przez radę powiatu. 
Kadencja komisji trwa 3 lata. W związku z zakończeniem IV kadencji Rady Powiatu Gostyńskiego, 
zachodzi konieczność delegowania radnych do pracy w ww. komisji.  
 
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Organizacyjnej i Porządku Publicznego Grzegorz 
Marszałek poinformował, że komisja zaopiniowała projekt uchwały, proponując jednocześnie 
oddelegować do prac w ww. komisji wicestarostę Czesława Kołaka oraz radnego Grzegorza 
Marszałka – wynik głosowania: 5 głosów za przy 1 głosie wstrzymującym.  
 
Przewodniczący Radny Alfred Siama powiedział, że właśnie te kandydatury zamierzał zgłosić. 
Dodał, że z racji pełnionej funkcji radni ci będą mogli w tej komisji funkcjonować, zwracając uwagę 
na bezpieczeństwo w naszym powiecie. Komisja w dużej mierze zajmuje się sprawami drogowymi 
oraz innymi aspektami bezpieczeństwa.  
 
Wobec braku zgłoszeń innych kandydatur przewodniczący zwrócił się do zgłoszonych osób 
z pytaniem, czy wyrażają zgodę na kandydowanie. 
 
Wicestarosta Czesław Kołak wyraził zgodę na kandydowanie. 
Radny Grzegorz Marszałek wyraził zgodę na kandydowanie. 
 
Uchwała Nr II/15/14 w sprawie delegowania radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa 
i Porządku została podjęta w wyniku głosowania –14 głosów „za”, 0 głosów „przeciw” przy 
5 głosach wstrzymujących się”.  
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad 10 b) 
Projekt uchwały w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zespole 
Opieki Zdrowotnej w Gostyniu przedstawił członek zarządu Janusz Sikora. 
Poinformował, że odwołanie i powołanie Rady Społecznej przy SPZOZ w Gostyniu spowodowane 
jest upływem kadencji, która zgodnie z § 16 pkt 1 Statutu SPZOZ w Gostyniu trwa 4 lata. Podjęcie 
uchwały jest zasadne, bowiem zgodnie z art. 48 ust. 5 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. 
o działalności leczniczej radę społeczną powołuje i odwołuje oraz zwołuje jej pierwsze posiedzenie 
podmiot tworzący. 
 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Dorota Kaźmierczak poinformowała, że komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie –6 głosów „za”. 
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Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów, informując 
jednocześnie, że dotarło do niego pismo radnego pana Zbigniewa Kulaka. Zwracając się do 
radnego, przewodniczący zapytał, czy ma odczytać to pismo, czy radny sam zgłosi kandydaturę. 
Starosta Robert Marcinkowski poinformował, że w związku z nową kadencją rady, jak również 
nową kadencją rady społecznej, chciałby zaproponować pewną nową formułę funkcjonowania. Do 
tej pory w większości przypadków członkami rady społecznej byli radni albo osoby nominowane 
przez poszczególne kluby radnych w radzie powiatu. Dzisiaj chciałby zaproponować sprawiedliwą 
zasadę, by każdy klub wskazał jednego członka rady społecznej, natomiast pozostałe osoby 
wywodziłyby się z kręgu fachowców związanych z funkcjonowaniem służby zdrowia, związanych 
ze środowiskiem gospodarczym, z osobami reprezentującymi różne środowiska społeczne, ale 
żeby były to takie osoby, które mogą sporo ciekawego i inicjującego pewne działania w samym 
szpitalu wnieść. Zaproponował, aby przewodniczącym Rady Społecznej przy SPZOZ był pełniący 
tę funkcję przez dwie kadencje pan Janusz Sikora, który jednocześnie będzie przedstawicielem 
SKW. Z ramienia PSL-u zgłasza wiceprzewodniczącą rady panią Magdalenę Smektałę. Odnosząc 
się do przedstawiciela wojewody, powiedział, że nie ma informacji na piśmie, ale jest potwierdzona 
telefonicznie informacja, że wojewoda wskazał pana Ireneusza Rzeźnika, który jest ekonomistą, 
prowadzi własną działalność gospodarczą, własne biuro rachunkowe. Ponadto starosta zgłosił 
kandydaturę pana Piotra Jakubowskiego – chirurga, ortopedy, osoby, która kiedyś pracowała 
w gostyńskim szpitalu a dzisiaj pracuje w innej jednostce i z pewnością z tej innej perspektywy 
będzie mogła sporo wnieść do rady społecznej. Kolejnymi kandydatami są pan Marek Krawiec, 
który pracuje i szefuje Niepublicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Gostyniu, pani Agata 
Walewską – pielęgniarka w innym Niepublicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej, która zna problemy 
średniego personelu medycznego oraz przedstawiciel świata biznesu – pani Zofia Grzegorzewska, 
prezes firmy SIMET, która z powodzeniem od wielu lat funkcjonuje na gostyńskim rynku, 
a w ostatnim czasie odnosi sukcesy i się rozwija.  
Radny Zbigniew Kulak zapytał, czy podyktowano radnym 7 nazwisk.  
Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że przedstawił 7 nazwisk, z których dwa nazwiska 
reprezentują kluby w radzie, cztery nazwiska są związane z jego propozycją. W przypadku decyzji 
wojewody nie mamy możliwości dyskusji, bo jest to jego suwerenna decyzja. 
Radny Zbigniew Kulak powiedział, że spodziewał się, że to będzie tak wyglądać i przygotował 
sobie wypowiedź; wcale go nie zaskoczyło to, co w tej chwili usłyszał. Pan starosta nie rozumie 
swojej roli także w tej sprawie. Pisze list do radnych, choć nie ma jasności, czy napisał 
w rzeczywistości do wszystkich trzech klubów, czy napisał tylko do naszego, w którym stawia 
radnym terminy, wymogi. Zwracając się do starosty, powiedział, że nie taka jest jego rola. To 
starosta ma realizować polecenia rady, a nie cokolwiek radzie dyktować. Dlatego na list starosty 
odpowiedział pisemnie wczoraj przewodniczącemu rady. Przewodniczący chciał odczytać list, ale 
w gruncie rzeczy wszystko będzie za chwilę jasne. Zwracając się do starosty, powiedział, że 
ponownie umacnia się w przekonaniu, że jest on pomyłką na tym stanowisku, a konsekwencje 
każdego dnia jego urzędowania będą obciążać przede wszystkim sumienia radnych PSL, których 
głosy zdecydowały o tej nominacji. Budowanie rady społecznej odbywa się pod dyktando SKW. 
Obecna kondycja szpitala to także wynik wieloletniej polityki SKW, cokolwiek ten skrót oznaczał 
w przeszłości, więc też SKW będzie ponosiło odpowiedzialność za dalsze losy szpitala. Jeśli chce 
zawłaszczyć też radę społeczną, to trudno – taka była wola wyborców, co oczywiście należy 
uszanować. Może wyborcy nie wiedzieli, na co i na jakie poglądy głosują. Mówiąc, że opozycji 
łaskawie oferują jedno miejsce w tej radzie, radny zapytał, czy po to, żeby oczyścić sobie 
sumienie. Powiedział, że zgłoszą jednego kandydata. Ma obietnicę pana przewodniczącego, że 
kandydatura ta nie zostanie wycięta, tak jak został wycięty ich kandydat na wiceprzewodniczącego 
rady. Zwracając się do starosty, powiedział, że nie wierzy w utopijną ideę apolitycznych 
fachowców. Każdy ma jakieś poglądy wyrażane głośniej lub ciszej, choćby za kotarą lokalu 
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wyborczego. W radzie społecznej szpitala interesują go poglądy każdego jej członka w zasadniczej 
kwestii – tak lub nie prywatyzacji szpitala. Domaga się jasnej deklaracji w tej sprawie od każdego 
z kandydatów. Powiedział, że poglądy ich kandydata w tej sprawie są jasne, jest przeciwny.  
Radny Zbigniew Kulak zgłosił kandydaturę pana Piotra Rutkiewicza, który urodził się w 1960 
roku w Gostyniu, jest żonaty, ma dwoje dzieci. W 2000 r. ukończył studia magisterskie w Wyższej 
Szkole Pedagogicznej w Zielonej Górze w zakresie pedagogiki opiekuńczej i resocjalizacyjnej. 
W roku 2002 ukończył szkolenie wyższe w Wyższej Szkole Policji w Szczytnie, uzyskując stopień 
oficerski. W trakcie służby w policji ukończył kursy specjalistyczne w zakresie metodyki 
i opiekunów praktyk, problematyki nieletnich, społecznych, prawnych i medycznych aspektów 
narkomanii oraz wybranych zagadnień z zakresu HIV i AIDS, problematyki rozwiązywania 
problemów alkoholowych, metod pomocy w ramach lokalnych systemów wsparcia dla osób 
uzależnionych i ich rodzin. W latach 1994-1998 był radnym Rady Miejskiej w Gostyniu 
i przewodniczącym Komisji Prawa i Porządku Publicznego, a w kolejnej kadencji członkiem tej 
Komisji spoza Rady. W latach 1996-2001 był wiceprzewodniczącym Gminnej Komisji 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gostyniu. W III kadencji samorządu powiatowego 
uczestniczył w pracach Komisji Bezpieczeństwa i Porządku działającej przy Staroście Gostyńskim. 
W latach 2009-2013 był zastępcą przewodniczącego rady nadzorczej gostyńskiej spółdzielni 
mieszkaniowej.  
Przewodniczący Rady Alfred Siama, zabierając głos zaprotestował przeciwko, jego zdaniem, 
nieobiektywnej i niesprawiedliwej ocenie starosty. Powiedział, że pomysłodawcą zasady, że każdy 
klub zgłasza jednego kandydata był właśnie pan starosta Robert Marcinkowski. Jego zdaniem jest 
to bardzo dobra propozycja, która umożliwia wejście do rady społecznej przedstawicielom każdej 
opcji politycznej, jaka znajduje się w naszej radzie. Niezależnie od tego starosta zaproponował 
również osoby, które mogą coś ważnego do pracy rady społecznej wnieść. Zabolało go, że tak 
surowo radny obszedł się ze starostą. Uważa, że nie jest to obiektywna ocena.  
Radny Zbigniew Kulak powiedział, że jeśli mieliby sięgać do apolitycznych fachowców, to należy 
położyć na stole pulę tych apolitycznych rzekomo fachowców – pulę 10 nazwisk, z których 
w głosowaniu wybierzemy np. 3, które chcielibyśmy w radzie widzieć. Takie podyktowanie 
zamkniętej listy w zasadzie daje nam jednego kandydata. Ponadto radny zapytał, dlaczego mają 
zamykać się w liczbie 8 kandydatów. Jest to kolejna sprawa, którą chciał poruszyć. Ustawa 
dopuszcza do 15 osób. Jeżeli jest trudna sytuacja szpitala, to rozumie, iż to powinien być rodzaj 
rady mędrców, w związku, z czym 15 mędrców jest być może w stanie wymyślić więcej niż ośmiu. 
Ale tego tematu pan starosta ani pan przewodniczący nie poruszył.  
Przewodniczący Rady Alfred Siama odpowiedział, że jest to propozycja, którą można 
w przyszłości rozważyć. Dzisiaj nie możemy tej zasady zastosować z tego prostego powodu, że 
ogranicza nas statut SPZOZ-u, w którym jest wyraźny zapis, że rada społeczna liczy 8 członków. 
Zwracając się do radnego Zbigniewa Kulaka, powiedział, że jeżeli uważa, że dla dobra szpitala 
należy zwiększyć to gremium, to nic nie stoi na przeszkodzie, aby rozpocząć taką inicjatywę 
zmierzającą do zmiany statutu. Wyrażając swoja prywatną opinię, powiedział, że nie zawsze liczne 
gremia działają dobrze. Czasami jest tak, że jakaś instytucja czy organizacja mniej liczna 
sprawniejsza jest w działaniu aniżeli kolos. 
Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że chciałby wytłumaczyć panu radnemu, że dzisiaj nie 
można podjąć innej decyzji niż takiej, która sankcjonuje wybór 8 osób do Rady Społecznej SPZOZ-
u, ponieważ o tym przesądza statut. Dopiero myśląc o zmianie statutu, można poszerzyć radę 
społeczną i wcale tej propozycji nie mówi nie. Zwracając się do radnego, powiedział, że gdy mówił 
o roli starosty, nie wskazał na to, że cały czas mówił on o propozycji. Póki jesteśmy przed 
podjęciem uchwały, może tylko proponować, do czego ma pełne prawo. Uważa, podobnie jak pan 
przewodniczący, że zbudowanie Rady Społecznej SPZOZ-u z ludzi, którzy nie są związani 
z działalnością polityczną, którzy są fachowcami, którzy cieszą się dobrą opinią mieszkańców, 
którzy osiągnęli sukces gospodarczy, jest bardzo dobrym, korzystnym rozwiązaniem dla 
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przyszłości funkcjonowania placówki. Jeśli pan radny uważa inaczej, to prosi, aby wskazać, 
dlaczego członkiem rady społecznej szpitala nie może być pan Piotr Jakubowski, pani Agata 
Walewska, pan Marek Krawiec czy pani Zofia Grzegorzewska. Jego zdaniem są to bardzo dobre 
kandydatury, które mogą wiele wnieść w funkcjonowanie tej rady.  
Radny Grzegorz Grzegorzewski powiedział, że nie przekonały go niektóre nazwiska, ale 
z wieloma się zgodzi. Stwierdził, że będzie głosował przeciwko ze względu na to, że głosownie 
odbędzie się nad całym składem rady, a nie nad poszczególnymi kandydatami. Przypomniał, że 
gdy spotkał się ze starostą dwa lata temu, zabrał głos na tej sali w sprawie gostyńskiego szpitala 
i powiedział wówczas, że jest źle i tak jest do dzisiaj. Może starosta zaprzeczy, ale powiedział 
wówczas, że aby zaczęło być dobrze w gostyńskim szpitalu, trzeba odsunąć pana Sikorę i zwolnić 
menadżera. Zwracając się do starosty, powiedział, że jest on jego ojcem chrzestnym, dlatego jest 
tu, gdyż nie zauważył, aby w tym kierunku coś zrobił. Chciał startować do gminy, ale ze względu 
na to, że w szpitalu nic się nie zmieniło, nadal tak jest, widzi, że nadal tak będzie, dopóki pan 
Sikora tam będzie. Uważa, że winę za stan szpitala, jaki mamy dzisiaj w Gostyniu, ponosi pan 
Sikora i menadżer. Dopóki pan Sikora będzie zasiadał przy szpitalu, będzie głosował przeciw. 
Przewodniczący Rady Alfred Siama, odnosząc się do słów przedmówcy, powiedział, że 
wypowiedział się on w taki sposób, jakby szpitalowi naszemu groziła zagłada, jakby był w stanie 
agonalnym, a przecież on tak nie wygląda. Przypomniał, że na przestrzeni ostatnich kilku lat szpital 
został wydatnie zmodernizowany, mamy nowoczesne urządzenia, których mogą nam pozazdrościć 
nawet inne szpitale. Formułowanie wniosku, że pan Janusz Sikora jakąś destrukcyjną pracę 
wykonał w tym szpitalu, jest nieuprawnione. Przecież tak naprawdę ten szpital dobrze funkcjonuje, 
a wszystkie problemy tego podmiotu biorą się z niedoszacowania kontraktu przyznawanego przez 
Narodowy Fundusz Zdrowia. Powiedział, że takie jest jego stanowisko, ale nie chciałby w tej chwili 
przeprowadzać debaty na temat szpitala, gdyż zadanie rady polega na wyłonieniu rady społecznej.  
Radny Grzegorz Grzegorzewski zgodził się z przedmówcą, mówiąc jednocześnie, że nie chodzi 
mu o zadłużenie szpitala, które jest jednym z czynników, ale chodzi o całokształt szpitala. Zapytał, 
dlaczego nasi pacjenci jeżdżą robić tomograf komputerowy w inne miejsca, podobnie mammograf. 
Chwalimy się, że mamy takie sprzęty, to dlaczego wszystkich badań nie możemy tu robić.  
Przewodniczący Rady Alfred Siama powiedział, że może to wynikać z bardzo dużego 
zainteresowania pacjentów tym sprzętem i w związku z tym długa jest kolejka. 
Radny Grzegorz Grzegorzewski nie zgodził się z tym, mówiąc, że tomograf komputerowy ma 
ograniczoną ilość badań z przyczyn wiadomych panu Staroście.  
Radny Zdzisław Kowalczyk powiedział, że na temat szpitala dyskutuje się wszędzie, nie tylko 
w Gostyniu, ale i w całym powiecie. Przez dwie kadencje był w radzie społecznej szpitala i nie 
zauważył tego, co pan Grzegorzewski – że pan Sikora i dyrektor działają przeciwko szpitalowi. 
Powiedział, że nie rozumie tego. Skoro jest tak źle, to prosi, aby wskazać te bardzo dobre szpitale. 
To, że ludzie jeżdżą do innych szpitali, wynika z tego, że mają taki wybór. Powiedział, że sam 
będąc dwa lata temu operowany, wybrał szpital w Lesznie i nikt mu tego nie zabroni. Odnosząc się 
do wykorzystania sprzętu, powiedział (choć jego zdaniem powinien to wyjaśnić dyrektor), że sprzęt 
przez kilka lat nie może robić badań komercyjnych.  
Przewodniczący Rady Alfred Siama ponowił apel do radnych. W tej chwili rozmawiamy na temat 
uchwały dotyczącej powołania rady społecznej, a powoli ten temat się wymyka i przekształca 
w ogólną debatę na temat szpitala, którą można przeprowadzić nawet dzisiaj – jeśli jest taka 
konieczność, w ramach punktu „Wolne głosy”. 
Radny Zenon Norman powiedział, że pan radny Kulak zwolnił już pana starostę, którego wybrali, 
pan Grzegorzewski chce odwołania etatowego członka zarządu, który był przewodniczącym rady 
społecznej, uważa, że w szpitalu powinni być sami mędrcy, jako doradcy. Zwracając się do 
radnego Kulaka, zaproponował, aby to on był w radzie społecznej, pytając, dlaczego podany 
został, jako kandydat, policjant.  
Radny Zbigniew Kulak odpowiedział „Bo mnie wytniecie”. 
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Radny Zenon Norman zaprzeczył, zwracając się jednocześnie do radnego o wyrażenie zgody. 
Powiedział, że radny Kulak w swoich wystąpieniach przedwyborczych powiedział, że będzie 
wszystko uzdrawiał, powiat uzdrowi i nie dopuści do prywatyzacji szpitala. Stwierdził, że radny 
w radzie społecznej będzie miał okazję się wykazać, tam będzie miał źródło całej pracy szpitala 
i dyrekcji. Radny dodał, że ma jeszcze jednego kandydata, który jest konkurencją w stosunku do 
szpitala i jest nim Pan Krawiec. Zapowiedział, że wbrew temu, co myślą przedstawiciele SKW 
i PSL-u, nie poprze wszystkich zgłoszonych kandydatur, gdyż widziałby w tym miejscu radnego 
Kulaka. Zwracając się do radnego Kulaka, powiedział, że w wyborach bezpośrednich do powiatu 
mieszkańcy tego powiatu wybrali 19 radnych, a tymczasem czterech radnych odwołuje wszystkich 
i zostanie w czwórkę, uzdrawiając wszystko.  
Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił się do radnego Zbigniewa Kulaka z pytaniem, czy 
wyraża zgodę na kandydowanie. 
Radny Zbigniew Kulak nie wyraził zgody, mówiąc, że mają swojego kandydata. Powiedział, że 
wszyscy pamiętają, jak potoczył się los ich kandydata na wiceprzewodniczącego rady, ponadto 
starosta sugeruje, że właściwi fachowcy są poza naszą radą. Przytoczył słowa starosty, że trzeba 
sięgnąć do apolitycznych fachowców, dodając, że widocznie radni to nie są fachowcy. Powiedział, 
że w dalszym ciągu oczekuje, nie w formie pisemnej czy w tej chwili do mikrofonu, ale aby każdy 
kandydat przedstawiony przez starostę z czystym sumieniem poinformował radnych oraz media, 
jaki ma pogląd na prywatyzację szpitala. Jeżeli rada społeczna w takim zaproponowanym składzie 
ma zacząć działać, to wydaje się, że prezentując ponad 2 tys. wyborców (mówiąc to zwrócił się do 
radnego Normana). 
Radny Zenon Norman odpowiedział, że w przeliczeniu na liczbę mieszkańców otrzymał więcej 
głosów od przedmówcy, który jest dopiero na trzecim miejscu.  
Radny Zbigniew Kulak, odpowiadając, zasugerował, aby radny liczył jeszcze bardziej dokładnie, 
to może jeszcze coś ciekawego wyliczy. Powiedział, że reprezentuje 2203 wyborców i oni 
widocznie nie chcą prywatyzacji szpitala.  
Radny Zenon Norman powiedział, że też nie chce. 
Przewodniczący Rady Alfred Siama powiedział, że sprawdzają się jego obawy, bo dyskusja 
weszła w fazę debaty na temat szpitala. Przewodniczący zwrócił się do radnego Kulaka 
o ustosunkowanie się do propozycji radnego Normana.  
Radny Zbigniew Kulak nie wyraził zgody na kandydowanie.  
Starosta Robert Marcinkowski, zabierając głos, zachęcał radnego Kulaka, aby przyjął 
propozycję. Zapewnił, że nie są od przeprowadzania operacji chirurgicznych i z pewnością nie 
wytną kandydatury radnego Kulaka. Uważa, że jest on osobą związaną z funkcjonowaniem służby 
zdrowia i z pewnością może, jako radny, jako doświadczony lekarz, wiele wnieść do tej rady. Jego 
zdaniem byłaby to dobra kandydatura. Starosta, kierując swe słowa przede wszystkim do radnych 
SLD, powiedział, że jego zdaniem odbiegliśmy od merytorycznego elementu prowadzenia tej 
dyskusji. Prosi, aby nie wprowadzać tutaj polityki, nie robić niepotrzebnego zamieszania, a przede 
wszystkim nie straszyć mieszkańców powiatu gostyńskiego prywatyzacją szpitala. Kiedyś na tej 
sali był już radny, który mówił o tym, że szpital pójdzie w prywatne łapy. Dzisiaj mówią o tym, że 
szpital może być prywatyzowany, a przynajmniej tą prywatyzacją straszą. Powiedział, że jego 
zdanie jest inne. Myśli, że to, co przez ostatnie lata zostało zrobione przez radę powiatu, zarząd 
powiatu, a także przez radę społeczną na czele z panem Januszem Sikorą potwierdza, że idziemy 
w zupełnie innym kierunku. Kilkanaście milionów złotych zainwestowanych w gostyński szpital, 
podjęcie ważnej decyzji, także przy współudziale gmin, dotyczącej ujemnego wyniku finansowego 
i jego pokrycia, a więc uratowania szpitala przed ewentualnym przekształceniem czy chociażby 
taki drobiazg jak dzisiejsza decyzja zarządu, kiedy godzinę temu zdecydowano, żeby przekazać 
środki, jako dotację dla szpitala, na naprawę lampy do tomografu w wysokości 124.000 zł, 
świadczą dobitnie o tym, że jesteśmy zainteresowani poprawą kondycji finansowej, ekonomicznej, 
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wyposażeniem gostyńskiego szpitala, idziemy w zupełnie innym kierunku niż prywatyzacja. 
Starosta poprosił, aby nie straszyć mieszkańców prywatyzacją.  
Radny Grzegorz Grzegorzewski zwrócił uwagę, że gdyby podali kandydata, to w myśl statutu 
przekroczyliby liczebność.  
Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że w głosowaniu ktoś musiałby odpaść z tego 
grona.  
Radny Grzegorz Grzegorzewski zgłosił kandydaturę Krzysztofa Wachowiaka, radnego II i III 
kadencji rady powiatu, członka Rady Społecznej przy SPZOZ III kadencji.  
Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił uwagę na problem natury technicznej, bo pan 
Krzysztof Wachowiak musiałby wyrazić zgodę.  
Radny Grzegorz Grzegorzewski przypomniał, że w ubiegłej kadencji była sytuacja telefonicznego 
uzyskania zgody kandydata. Jeżeli pan przewodniczący nie ufa Jego osobie, to może przedzwonić 
i uzyskać zgodę kandydata. 
Radca Prawny Magdalena Zawieja zapytała, czy radny Kulak zgłasza pana Rutkiewicz na 
przewodniczącego czy na członka rady społecznej. 
Radny Zbigniew Kulak odpowiedział, że na członka. 
Radca Prawny Magdalena Zawieja powiedział, że tej j chwili mamy 9 kandydatów. 
Przewodniczący Rady Alfred Siama powiedział, że w takiej sytuacji należy przeprowadzić 
głosowanie imienne. Przewodniczący zapytał pana Janusza Sikorę oraz panią Magdalenę 
Smektałę, czy wyrażają zgodę na kandydowanie.  
Pan Janusz Sikora wyraził zgodę na kandydowanie.  
Pani Magdalena Smektała wyraziła zgodę na kandydowanie.  
Przewodniczący Alfred Siama powiedział, że pozostali kandydaci wyrazili zgodę na 
kandydowanie pisemnie. Poinformował, że ogłosi przerwę w obradach, aby w tym czasie radny 
wnioskodawca mógł skontaktować się ze zgłoszonym kandydatem Krzysztofem Wachowiakiem. 
Radny Zdzisław Kowalczyk zaproponował, aby poprawić statut.  
Przewodniczący Rady Alfred Siama powiedział, że zmiana statutu nie wchodzi w rachubę 
w takim doraźnym trybie, gdyż jest to bardzo poważny dokument.  
Radny Zdzisław Kowalczyk zwrócił uwagę, że teraz będziemy głosować skład 9- osobowy, a za 
dwa miesiące będziemy mieć 12 lub 14 członków.  
Przewodniczący Rady Alfred Siama, zwracając się do radnego Grzegorzewskiego, 
zaproponował, aby wstrzymał się z tą propozycją i jeżeli zwiększy się liczebność rady, będzie 
możliwość zgłoszenia tej kandydatury. Dojście jeszcze jednego kandydata skomplikuje wybór 
i doprowadzi do tego, że ktoś odpadnie.  
Radny Grzegorz Grzegorzewski powiedział, że dlatego mówił, iż będzie to kolidować. 
Przewodniczący Rady Alfred Siama zaapelował, aby radny na razie wstrzymał się ze swoją 
propozycją.  
Radny Grzegorz Grzegorzewski zaproponował, żeby SKW wycofało jedną kandydaturę i będzie 
wszystko zgodne.  
Przewodniczący Rady Alfred Siama powiedział, że jeżeli SKW wycofa, bo wtedy będzie za mało 
kandydatów. 
Radny Grzegorz Grzegorzewski zaprzeczył.  
Radny Zenon Norman przypomniał, że to mają być mędrcy, którzy się znają na tym.  
Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił się do pana Grzegorzewskiego, aby skontaktował 
się z panem Wachowiakiem. 
Starosta Robert Marcinkowski zwrócił uwagę, że to przewodniczący rady powinien skontaktować 
się z kandydatem.  
 
Przewodniczący rady Alfred Siama podczas rozmowy telefonicznej uzyskał zgodę pana 
Krzysztofa Wachowiaka na kandydowanie do Rady Społecznej przy SPZOZ.  
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Przewodniczący rady Alfred Siama poinformował, że pan Krzysztof Wachowiak wyraził zgodę na 
kandydowanie.  
Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że była propozycja, aby każdy Klub zgłosił jedną 
kandydaturę, dzisiaj widzimy, że Klub SLD nie może zdecydować się na tę jedną, dlatego 
zaproponował kompromisowe rozwiązanie. Powiedział, że jest osoba bardzo doświadczona 
w radzie społecznej, jest nią pan Czesław Wojciechowski, który też startował z listy Sojuszu 
Lewicy Demokratycznej i może on będzie kompromisowym kandydatem, którego deklaruje, 
w imieniu radnych SKW jak również PSL, poprzeć. Wtedy mielibyśmy kompromisowe rozwiązanie, 
o co zaapelował do radnych.  
Przewodniczący Rady Alfred Siama powiedział, że w takiej sytuacji wymagana byłaby zgoda 
pana Wojciechowskiego. 
Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że jego propozycja jest taka, aby to Klub SLD zgłosił 
tę kandydaturę, jako kompromisową, ponieważ dzisiaj zostały zgłoszone dwie kandydatury.  
Radny Zbigniew Kulak powiedział, że nie skorzysta z tej propozycji.  
Przewodniczący Alfred Siama poinformował, że oprócz kandydatów wskazywanych przez 
wojewodę i starostę jest 7 kandydatów: pani Zofia Grzegorzewska, pan Piotr jakubowski, pan 
Marek Krawiec, pan Paweł Rutkiewicz, pani Magdalena Smektała, pan Krzysztof Wachowiak i pani 
Agata Walewska.  
 
Przystąpiono do głosowania, które wyglądało w ten sposób, że przewodniczący odczytywał 
nazwiska radnych w kolejności alfabetycznej, a wskazany radny podawał nazwiska maksymalnie 
6 kandydatów, na których oddawał swój głos.  
 

 
Biskup Maciej: Piotr Jakubowski, Paweł Rutkiewicz, Zofia Grzegorzewska, Agata Walewska, 
Marek Krawiec, Magdalena Smektała. 
Czarnecki Józef: Piotr Jakubowski, Paweł Rutkiewicz, Zofia Grzegorzewska, Agata Walewska, 
Marek Krawiec, Magdalena Smektała. 
Deutsch Krzysztof: Zofia Grzegorzewska, Piotr Jakubowski, Magdalena Smektała, Agata 
Walewska. 
Dolczewski Aleksander: Piotr Jakubowski, Paweł Rutkiewicz, Zofia Grzegorzewska, Agata 
Walewska, Marek Krawiec, Magdalena Smektała. 
Dudka Stanisław: Zofia Grzegorzewska, Piotr Jakubowski, Paweł Rutkiewicz, Agata Walewska, 
Magdalena Smektała. 
Grzegorzewski Grzegorz: Zofia Grzegorzewska, Piotr Jakubowski, Marek Krawiec, Paweł 
Rutkiewicz, Krzysztof Wachowiak, Agata Walewska. 
Kaźmierczak Dorota: Piotr Jakubowski, Paweł Rutkiewicz, Zofia Grzegorzewska, Agata 
Walewska, Marek Krawiec, Magdalena Smektała. 
Kołak Czesław: Zofia Grzegorzewska, Piotr Jakubowski, Marek Krawiec, Paweł Rutkiewicz, 
Magdalena Smektała, Agata Walewska. 
Kowalczyk Zdzisław: Piotr Jakubowski, Paweł Rutkiewicz, Zofia Grzegorzewska, Agata 
Walewska, Marek Krawiec, Magdalena Smektała. 
Kulak Zbigniew: Magdalena Smektała, Zofia Grzegorzewska, Paweł Rutkiewicz. 
Lesiński Ireneusz: Magdalena Smektała, Paweł Rutkiewicz, Piotr Jakubowski, Krzysztof 
Wachowiak. 
Marcinkowski Robert: Zofia Grzegorzewska, Piotr Jakubowski, Marek Krawiec, Paweł 
Rutkiewicz, Magdalena Smektała, Agata Walewska. 
Marszałek Grzegorz: Zofia Grzegorzewska, Piotr Jakubowski, Marek Krawiec, Paweł Rutkiewicz, 
Magdalena Smektała, Agata Walewska. 
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Norman Zenon: Zofia Grzegorzewska, Piotr Jakubowski, Magdalena Smektała, Agata Walewska. 
Rogala Mikołaj: Zofia Grzegorzewska, Piotr Jakubowski, Paweł Rutkiewicz, Magdalena Smektała, 
Krzysztof Wachowiak. 
Siama Alfred: Zofia Grzegorzewska, Piotr Jakubowski, Marek Krawiec, Paweł Rutkiewicz, 
Magdalena Smektała, Agata Walewska. 
Skibicki Tomasz: Piotr Jakubowski, Zofia Grzegorzewska, Paweł Rutkiewicz, Agata Walewska, 
Marek Krawiec, Magdalena Smektała. 
Smektała Magdalena: Piotr Jakubowski, Paweł Rutkiewicz, Zofia Grzegorzewska, Agata 
Walewska, Magdalena Smektała. 
Walczak Damian: Zofia Grzegorzewska, Piotr Jakubowski, Marek Krawiec, Paweł Rutkiewicz, 
Magdalena Smektała, Agata Walewska. 
 

Przewodniczący rady Alfred Siama ogłosił przerwę w obradach o godz. 14:31. 
Obrady wznowiono o godzinie 14:44. 

 
 
Przewodniczący rady Alfred Siama ogłosił wynik głosowania: pani Zofia Grzegorzewska – 
18 głosów, pan Piotr Jakubowski – 18 głosów, pan Marek Krawiec –12 głosów, pan Paweł 
Rutkiewicz – 17 głosów, pani Magdalena Smektała – 18 głosów, pan Krzysztof Wachowiak – 
3 głosy, pani Agata Walewska – 16 głosów.  
W związku z powyższym w skład rady społecznej wejdą następujące osoby: Zofia 
Grzegorzewska, Piotr Jakubowski, Marek Krawiec, Paweł Rutkiewicz, Magdalena Smektała 
oraz Agata Walewska.  
 
Przewodniczący rady przedstawiając projekt uchwały poinformował, że oprócz ww. osób w skład 
rady wejdą również pan Janusz Sikora, jako przewodniczący rady społecznej, i osoba wskazana 
przez starostę oraz pan Ireneusz Rzeźnik, jako osoba wskazana przez Wojewodę 
Wielkopolskiego. Następnie zwrócił się do pana Janusza Sikory o wyznaczenie terminu 
pierwszego posiedzenia rady. 
Pan Janusz Sikora poinformował, że pierwsze posiedzenie odbędzie się 15 stycznia 2015 r., 
godz. 11:00 w siedzibie SPZOZ w Gostyniu.  
 
Uchwała Nr II/16/14 w sprawie powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym 
Zespole Opieki Zdrowotnej w Gostyniu została podjęta w wyniku głosowania 15 głosów 
„za”, 1 głos „przeciw” przy 3 głosach wstrzymujących.  
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad 10 c) 
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu konkursu na najlepszą pracę magisterską 
tematycznie związaną z powiatem gostyńskim przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw 
Społecznych Marek Smektała. 
Poinformował, że zmiana regulaminu spowodowana jest wprowadzeniem zapisu w rozporządzeniu 
Ministra Nauki i Szkolnictwa Wyższego z dnia 14 września 2011 r. w sprawie dokumentacji 
przebiegu studiów mówiącego o powszechnych zasadach elektronicznej formy dokumentowania 
przebiegu studiów. 
 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Dorota Kaźmierczak poinformowała, że komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie –5 głosów „za”. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano. 
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Uchwała Nr II/17/14 w sprawie uchwalenia regulaminu konkursu na najlepszą pracę 
magisterską tematycznie związaną z powiatem gostyńskim została podjęta w wyniku 
głosowania –19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad 10 d) 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie 
powiatu gostyńskiego przedstawił Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych Marek 
Smektała. 
Poinformował, że kwestię ustalania harmonogramu pracy aptek ogólnodostępnych reguluje ustawa 
z dnia 6 września 2001 r. Prawo farmaceutyczne. Rozkład godzin pracy aptek musi być ustalony 
w sposób realizujący dyspozycję art. 94 ust. 1, tj. rozkład godzin pracy aptek ogólnodostępnych 
powinien być dostosowany do potrzeb ludności i zapewniać dostępność świadczeń również 
w porze nocnej, w niedzielę, święta i inne dni wolne od pracy, natomiast ust. 2 ww. artykułu mówi 
o tym, iż kompetencje do ustalania rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na danym 
terenie posiada rada powiatu. Uchwała ustalająca rozkład godzin pracy aptek powinna być 
poprzedzona uzyskaniem opinii wójtów (burmistrzów, prezydentów miast) gmin z terenu powiatu 
i samorządu aptekarskiego. Załącznik Nr 1 do niniejszej uchwały przedstawia rozkład godzin pracy 
aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu gostyńskiego, natomiast załącznik Nr 2 do niniejszej 
uchwały przedstawia Harmonogram dostępności świadczeń w porze nocnej, w niedziele, święta 
i dni wolne od pracy ustalony przez przedstawiciela Wielkopolskiej Okręgowej Izby Aptekarskiej od 
5 stycznia 2015 r. do 5 lipca 2015 r. od 22

00
do 6

00
. 

 
Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Dorota Kaźmierczak poinformowała, że komisja 
zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie –5 głosów „za” 
 
Radny Zbigniew Kulak zapytał, czy może prosić o umożliwienie wypowiedzi po odbyciu 
głosowania. 
Przewodniczący Rady Alfred Siama wyraził zgodę. 
 
Uchwała Nr II/18/14 w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na 
terenie powiatu gostyńskiego została podjęta w wyniku głosowania –19 głosów „za”, 
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Radny Zbigniew Kulak powiedział, że spodziewał się takiego wyniku głosowania. Wyraził 
szacunek i uznanie wszystkim osobom zaangażowanym w ustalanie zatwierdzanego planu 
dyżurów aptek, zarówno stronie starostwa, wyznaczonej w tej sprawie przez ustawodawcę, jak 
i stronie farmaceutów, czyli właścicielom aptek. Musimy mieć świadomość, że utrzymywanie apteki 
w pełnej gotowości kadrowej i sprzętowej przez całą noc nie jest działalnością dochodową. Dlatego 
mimo wielokrotnych sugestii wobec środowiska farmaceutycznego w dawniejszych latach, 
dotyczących uruchomienia jednej apteki całodobowej, która by rozwiązała problem, nigdy do takiej 
decyzji nie doszło, właśnie ze względu na sytuację ekonomiczną. Powiedział, aby niezależnej od 
podjętej dzisiaj uchwały, były ze strony reprezentantów wszystkich mieszkańców naszego powiatu 
słowa podziękowania dla środowiska farmaceutycznego za to, że apteki te dyżury pełnią.  
 
Ad 10 e) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/6/14 z dnia 9 grudnia 2014 r. w sprawie powołania 
Komisji Rewizyjnej przedstawił przewodniczący rady Powiatu Alfred Siama. 
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Poinformował, że radny Aleksander Dolczewski pismem z dnia 30 grudnia 2014 r. złożył 
rezygnację z członkostwa w Komisji Rewizyjnej, a tym samym z funkcji zastępcy 
przewodniczącego komisji. Radny Józef Czarnecki, wstępując w mandat radnego, wyraził wolę 
pracy w Komisji Rewizyjnej. W związku z tym, że radny Dolczewski pełnił funkcję zastępcy 
przewodniczącego komisji, a zgodnie z § 76 ust. 1 Statutu Powiatu rada powiatu wybiera m.in. 
zastępcę przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w głosowaniu jawnym, proszę o zgłaszanie 
kandydatów na to stanowisko.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatów na funkcję zastępcy 
przewodniczącego komisji. 

 
Przewodniczący Rady Alfred Siama zaproponował, aby powierzyć to stanowisko panu 
Czarneckiemu.  
Radny Józef Czarnecki wyraził zgodę na kandydowanie.  
 
Wobec braku innych zgłoszeń przewodniczący poinformował, że radni będą głosować nad całym 
projektem uchwały.  
 
Uchwała Nr II/19/14 w sprawie zmiany uchwały Nr II/6/14 z dnia 9 grudnia 2014 r. w sprawie 
powołania Komisji Rewizyjnej została podjęta w wyniku głosowania –19 „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad 10 f) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/14 z dnia 9 grudnia 2014 r. w sprawie 
powołania Komisji Spraw Społecznych przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu Alfred Siama. 
Poinformował, że radny Józef Czarnecki, wstępując w mandat radnego, wyraził wolę pracy 
w Komisji Spraw Społecznych. 
 
W dyskusji głosu nie zabrano.  
 
Uchwała Nr II/20/14 w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/14 z dnia 9 grudnia 2014 r. w sprawie 
powołania Komisji Spraw Społecznych została podjęta w wyniku głosowania –19 za, 
0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”.  
W głosowaniu wzięło udział 19 radnych. 
 
Ad 11. 
W punkcie „Odpowiedzi na zapytania radnych” głosu nie zabrano. 
 
Ad 12 
Wnioski i oświadczenia radnych. 
Radny Józef Czarnecki złożył wniosek w związku z wczorajszą sesją Rady Miejskiej w Krobi, 
podczas której poruszono kwestie dotyczące dróg powiatowych. Przypuszcza, że podobnie jak 
w Krobi, tak i w innych gminach, prawie połowa interpelacji dotyczy dróg powiatowych. Złożył 
wniosek do zarządu, aby przedstawić strategię dotyczącą inwestycji na drogach powiatowych. 
Taka strategia była w poprzedniej kadencji. Jest tu kilku nowych radnych, którzy być może nie do 
końca znają strategię, dlatego chciałby, aby została ona przedstawiona. Ponadto wnioskował 
o przedstawienie takiej informacji radom gminnym, w których zasiada również wielu nowych 
radnych, którzy nie znają lub znają pobieżnie sytuację dotyczącą dróg. Wyjaśnienie tej sprawy 
ułatwi przyszłą współpracę między gminami. Jest też dwóch nowych włodarzy w gminach powiatu, 
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którzy znają problem i sytuację, ale w gminach dobrze byłoby taką informację przedstawić. 
Zaproponował, aby któryś z członków Zarządu Powiatu wziął udział w spotkaniu bądź sesji 
gminnej i to wyjaśnił. Dodał, że ta strategia, która przez ostatnie dwa lata funkcjonowała, dobrze 
się sprawdziła. Dlatego należy tą informację przekazać, gdyż również ułatwi to pracę radnym 
powiatowym biorącym udział w sesjach gminnych i wysłuchujących wniosków.  
Radny Grzegorz Grzegorzewski złożył wniosek dotyczący banerów przy ul Starogostyńskiej na 
płocie w miejscu, gdzie kiedyś był komis samochodowy. Wygląda to bardzo brzydko, należałoby to 
uporządkować. Właściciel tego terenu powinien zająć się sprzątaniem chodnika i utrzymywaniem 
go w okresie zimowym. Ponadto radny złożył wniosek dotyczący drogi na placu Karola 
Marcinkowskiego w Gostyniu w miejscu, gdzie kiedyś był postój taksówek, a obecnie jest rożno. 
Są tam dwie zapadłości na prawym pasie, należałoby to jeszcze przed zimą naprawić.  
Radny Zbigniew Kulak zwrócił się do zarządu powiatu o zainteresowanie się stroną internetową 
gostyńskiego szpitala. Jest tam bardzo wiele błędów literowych, językowych, gramatycznych, 
ortograficznych, a trudno jest z tej strony uzyskać podstawowe informacje, które mogą 
zainteresować pacjenta. Nie chce mówić o szczegółach, ma wynotowane kilka stron takich 
obserwacji. Radny zadeklarował swoją pomoc, mówiąc jednocześnie, że to niedobrze świadczy 
o naszym szpitalu 
Wicestarosta Czesław Kołak, odpowiadając na wniosek pana Czarneckiego, powiedział, że jest 
plan przygotowany na przyszły rok i nie chcieliby go zmieniać. Jeśli chodzi o spotkania 
z samorządami, to jest po rozmowach z burmistrzami Ponieca, Krobi, Gostynia i jest umówiony 
z następnymi. Wspólnie przygotowują taki plan pracy na okres czteroletni. Po tych spotkaniach 
będziemy wiedzieli, czego gminy oczekują. Dodał, że zima nam sprzyja pod kątem wydatków. 
Przewodniczący Rady Alfred Siama powiedział, że rozumie, że radny Czarnecki złożył wniosek. 
Należy się nad nim zastanowić, w jaki sposób mógłby zostać zrealizowany.  
Radny Józef Czarnecki powiedział, że nie wie, czy dobrze został zrozumiany. Złożył wniosek 
o przekazanie informacji o strategii, która została opracowana jakiś czas temu. Rozumie, że różne 
są uwarunkowania finansowe, ale ta strategia była dobra i chciałby, aby poznali ją też pozostali 
radni, a szczególnie radni w gminach. Pytań dotyczących dróg powiatowych jest bardzo dużo, 
dotyczą jezdni, chodników, ścieżek rowerowych, poboczy, krzaków, które wychodzą na jezdnię. 
Podkreślił, że współpraca powiatu z gminami była dobra.  
Starosta Robert Marcinkowski przypomniał, że zarząd przyjął ponad rok temu propozycję 
powiatowego programu poprawy bezpieczeństwa i modernizacji dróg powiatowych. Program 
zakładała przeznaczenie corocznie pewnej puli środków na drogi na terenie poszczególnych gmin 
przy zaangażowaniu finansowym również poszczególnych gmin. To było w 2014 zrealizowane 
w 100%, spotkało się z dużą aprobatą ze strony większości włodarzy. Ten program został 
przygotowany do 2020 r., ale dzisiaj już można powiedzieć, że wymaga pewnej modyfikacji 
z różnych przyczyn. Pierwszą z nich jest chociażby możliwość pozyskania środków zewnętrznych. 
Jeśli ta możliwość jest, należy pewne inwestycje przyspieszać. Druga przyczyna to różne 
oczekiwania w poszczególnych samorządach, zarząd chce to konsultować z wójtami 
i burmistrzami tak, aby program miał charakter wspólnego uzgodnienia, nie był tylko jednostronną 
formą działania ze strony powiatu. Takie wstępne rozmowy prowadzi na ten temat pan 
wicestarosta i z pewnością będziemy jeszcze te rozmowy kontynuować. Odnosząc się do 
wniosków pana Grzegorzewskiego, zgodził się z wnioskodawcą, że banery wyglądają brzydko 
i należy się tą sprawą zainteresować, chociaż nie należy to do kompetencji powiatu. Odnosząc się 
do wniosku dotyczącego placu Karola Marcinkowskiego, powiedział, że tym fragmentem drogi 
zarządza gmina Gostyń.  
Pan Grzegorz Mayer potwierdził te informacje, dodając, że cały plac Karola Marcinkowskiego jest 
własnością gminy Gostyń.  
Radny Grzegorz Grzegorzewski zaproponował, aby wystosować pismo w tej sprawie do gminy 
Gostyń.  
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Starosta Robert Marcinkowski powiedział, że wniosek zostanie przekazany drogą 
korespondencyjną.  
 
Ad 13) 
Wolne głosy. 
Przewodniczący Rady Alfred Siama poinformował, że do Biura Rady wpłynęło kolejne pismo 
pana Patricka Texasa z dziwnymi, surrealistycznymi pretensjami. Przypomniał, że pan Patrick 
Texas jest osobą, która definiuje siebie, jako showmana, celebrytę, piosenkarza i co pewien czas 
przysyła dość obszerne pisma, które zresztą rozsyła po całym świecie. Radni zainteresowani tą 
sprawą mogą uzyskać wgląd do pism w Biurze Rady. W pismach tych pojawiają się zazwyczaj 
dwie pretensje. Pierwsza dotyczy śmierci dziadka, o którą oskarża gostyński szpital. Sprawa ta 
była badana i wykazano, że ze strony szpitala nie było żadnych zaniedbań. Drugi wątek dotyczy 
jego matki, która mieszka w Bielawach Pogorzelskich. Pan Texas ma duże pretensje do 
Powiatowego Urzędu Pracy o to, że nie aktywizuje jego matki, przez co skazana jest na życie 
w ubóstwie. Sytuacja jest kuriozalna, nigdy przedtem nie miał z tego rodzaju pismami do czynienia. 
Wielokrotnie sprawa ta była badana przez organy rady, pan Grzegorz Marszałek, jako 
Przewodniczący Komisji Samorządowo-Organizacyjnej mógłby wiele na ten temat powiedzieć. 
Przewodniczący powiedział, że pismo, które wpłynęło w pewnym stopniu może mieć charakter 
skargi, dlatego proponuje, aby tą sprawą ponownie zajęła się Komisja Samorządowo-
Organizacyjna i Porządku Publicznego, tym bardziej, że w tej komisji są nowi radni.  
Radny Zdzisław Kowalczyk zapytał o sytuację z podstawową opieką zdrowotną, o której tak 
wiele mówi się ostatnio w mediach, tym bardziej że lekarze z Porozumienia Zielonogórskiego nie 
podpisali kontraktu. Radny zwrócił się o informację od obecnego na sali zastępcy dyrektora.  
Zastępca dyrektora SPZOZ pan Al-Sleti, odpowiadając, powiedział, że każdy ma prawo przyjść 
do szpitala. Poinformował też, że wszyscy lekarze w Wielkopolsce podpisali już kontrakty z NFZ, 
a więc przychodnie w całym powiecie będą czynne.  
Członek Zarządu Janusz Sikora, ustosunkowując się do wcześniejszych wypowiedzi radnego 
Grzegorzewskiego, zapytał, czego dobrego dokonał, jako asystent posła Wojtkowiaka, na rzecz 
szpitala. Powiedział, że pochodzi z Gostynia i pamięta nazwisko chirurga pana Teodorczyka 
i z przykrością twierdzi, że kiedy po raz kolejny wrócił do Gostynia zastał szpital w takim samym 
stanie, jaki był wówczas, do momentu, gdy sam został przewodniczącym rady społecznej 
i wicestarostą. Szpital nie miał wielu zwolenników w sprawie zmiany jego wyglądu i zakupu 
sprzętu. Jako główny koordynator wszystkich poczynań związanych z pozyskaniem środków 
zewnętrznych na zakup sprzętu, jak np. tomografu czy modernizację szpitala, wie, ile kosztowało 
to cały zespół ludzi – zarówno pracowników starostwa, jak i pracowników SPZOZ oraz wielu 
innych specjalistów, którzy służyli doradztwem i pomocą. Dzięki temu zakupiono tomograf, była 
przeprowadzona modernizacja szpitala, zmieniła się izba przyjęć, oddział chirurgii dziecięcej, blok 
operacyjny czy też zakład opiekuńczo-leczniczy. Zwracając się do radnego Grzegorzewskiego 
zapytał, czy nie widzi różnicy, jak kiedyś było w Poniecu, a jak jest dzisiaj w Gostyniu. Zakupiono 
dwa ambulanse, co również stało się m.in. dzięki jego staraniom. Zapytał, czy radny pamięta, jakie 
były przedtem ambulanse. Będąc przewodniczącym rady społecznej, uczestniczył w wielu 
rozmowach, które dały możliwość pozyskania sprzętu. Na sali jest obecny pan Czesław 
Wojciechowski, który był członkiem rady społecznej, jest członkiem SLD, ale potrafił stanąć 
ponadpartyjnie. Podziękował mu, gdyż dzięki niemu pozyskano dużo sprzętu dla szpitala. Tamte 
czasy to kontrakt zależny od ilości łóżek, a dzisiaj mówimy o pacjentach i o grupach. Od 2010 
nadwykonania płacone są tylko w części, a nie tak, jak kiedyś w całości. Utrata ratownictwa 
medycznego nastąpiła nie z naszej winy. Należy pamiętać, że płatnikiem jest NFZ i tam 
powinniśmy uderzać o nasze finanse. Pan Sikora, mówiąc o pozyskanych środkach na sprzęt i na 
modernizacje, poinformował, że przez 5 lat obowiązuje nas zakaz wykorzystywania tomografu do 
celów komercyjnych. Niejednokrotnie byli w NFZ, aby cokolwiek otrzymać na tomograf. Zdaje 
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sobie sprawę, że ten kontrakt, który jest na tomograf, pomnożony razy trzy nie wystarczyłby. 
Zamiast mówić coś z kapelusza, prosi, aby radny pomógł w pozyskaniu kontraktu. Pan Sikora 
odniósł się też do negowanych przez radnego prac na oddziale motylkowym. Uważa, że każda 
społeczna praca jest zawsze potrzebna. Obecny tutaj radny Kulak wie dobrze, że szpital zawsze 
będzie potrzebował środków na rozwój. To, co jest dzisiaj, może jutro nie starczyć. Dodał, że jest 
zwolennikiem funkcjonowania szpitala w takiej formie, jaka będzie najbardziej korzystna dla 
szpitala i dla mieszkańców powiatu gostyńskiego. Uważa, że obecna forma SPZOZ jest optymalna 
na dzień dzisiejszy. Od ośmiu lat jest zwolennikiem SPZOZ i chciałby, aby w takiej formie to 
pozostało.  
Pan Czesław Wojciechowski, odnosząc się do słów pana Sikory, powiedział, że w 100% się 
z nimi zgadza. Te dziesięć lat pracy rady społecznej było dość ciężkie, ale wyszło bardzo dobrze, 
czego efektem w ubiegłym roku było wyróżnienie Marszałka Województwa Wielkopolskiego dla 
szpitala gostyńskiego. Cieszył się i cieszy, ponieważ 10 lat zostawił zdrowia w tym szpitalu jako 
pracownik i 10 lat jako członek rady społecznej. Odnosząc się do sprawy tomografu, wspomniał 
państwo Mrozów, gdyż ta aparatura jest wartości ok. 300 tys. zł. Cieszy się, że to wszystko 
powstało, że udało mu się wygrać inicjatywę w ramach budżetu obywatelskiego, którego był 
inicjatorem, ale to społeczeństwo zadecydowało o remoncie. Wyraził nadzieję, że starosta 
dotrzyma słowa i dołoży 50.000 zł. Powiedział, że od ośmiu lat przychodzi na sesje, widzi, jak 
trudne decyzje podejmują radni (drogi, chodniki, domy społeczne, szkoły, służba zdrowia, szpital). 
Zwracając się do radnych, zaapelował, aby pilnowali tego szpitala, bo nie jest on ani lewicy, ani 
prawicy, w tym szpitalu będą się leczyć dzieci tych z prawa i tych z lewa, leczyć się będą starsi, 
dorośli, w średnim wieku. Zwracając się do radnego Kulaka, powiedział, że zmartwił się, gdy 
usłyszał od pana starosty decyzję, którą zaproponował na jego nazwisko, radny odpowiedział, że 
nie interesuje go to nazwisko.  
Radny Zbigniew Kulak zwrócił się o sprawdzenie zapisu magnetofonowego, gdyż na pewno nie 
sformułował tego w taki sposób. Zwracając się do pana Wojciechowskiego, podziękował mu za 10 
lat pracy, mówiąc jednocześnie, że na pewno tego w takiej formie nie wyraził, a jeśli to tak 
zabrzmiało, to przeprasza.  
Przewodniczący Rady Alfred Siama zwrócił uwagę, że doszło do nieporozumienia 
komunikacyjnego, co zdarza się w ferworze dyskusji. 
Pan Czesław Wojciechowski powiedział, może źle się wyraził, ale radny odpowiedział na nie, 
czym go zszokował.  
Przewodniczący Alfred Siama powiedział, że z dużą uwagą przysłuchuje się tej dyskusji na 
temat szpitala i ma krótką refleksję. Jest spojrzenie optymistyczne i jest spojrzenie pesymistyczne. 
W pewnym stopniu te obydwa spojrzenia są prawdziwe, chodzi o ta, aby to wypośrodkować, żeby 
nie kreślić czarnych scenariuszy, tylko na bieżąco rozwiązywać problemy. Może dobrze byłoby, 
gdybyśmy bardziej patrzyli w przyszłość, żyli teraźniejszością, a nie pogrążali się tak bardzo w tym, 
co było, bo na ten czas przeszły już żadnego wpływu nie mamy.  
Radny Grzegorz Grzegorzewski, zwracając się do pana Janusza Sikory, powiedział, że próbuje 
go sprowokować do pewnych poczynań, ale nie zrobi tego, poczeka do kwietnia do bilansu 
szpitala i wtedy odniesie się do długu szpitala. Gdy był asystentem posła –pamiętają to ci, którzy 
byli w tamtych czasach –że poseł Wojtkowiak nie był od służby zdrowia, był od rolnictwa i ochrony 
środowiska. Powiedział, że jako asystent razem z posłem Tadeuszem Wojtkowiakiem przyciągnęli 
na te ziemie 12 mln na utylizację mogielnika w Dalabuszkach. W swojej dziedzinie zrobili dużo, jak 
na tamte czasy. Odnosząc się kwestii szpitala, powiedział, że nieważne jak wygląda, jak jest 
w środku, najważniejsza jest opieka, podejście lekarzy, pielęgniarek i usług, jakie można tam 
otrzymać. To może być brzydki szpital, ale obsługa powinna być na wysokim poziomie i tego 
oczekuje. Powiedział, że chociażby nasz gostyński szpital funkcjonował jak za doktora 
Teodorczyka, bo to był lekarz wybitny na owe czasy. Gdyby dzisiaj żył, na pewno niejednego 
ucznia zostawiłby w gostyńskim szpitalu, bo to był wysokiej klasy lekarz.  
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Przewodniczący Rady Alfred Siama, składając życzenia noworoczne, powiedział, że Nowy Rok 
coraz intensywniej puka do naszych drzwi, w związku, z czym życzy wszystkiego najlepszego 
w roku 2015, niech krzewi się w nas i wokół nas, i dzięki nam dobro prywatne, osobiste, ale 
również publiczne, bo przecież za to dobro publiczne szczególnie odpowiadają samorządowcy. 
Niech w domach zagości szczęście, nie dopuszcza do nich zła, problemów czy jakichkolwiek 
perypetii, które mogłyby wpłynąć negatywnie na nasze życie. Niech ten Nowy Rok uśmiecha się do 
nas wszystkich przez 365 dni.  
 
Ad 14: 
Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący rady Alfred Siama zamknął trzecią sesję 
Rady Powiatu Gostyńskiego o godz.15:26. 
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